
Werkgroep kansarmoede van 26/11/2019 
 

Aanwezigen: Kathleen Desmyter (SO), Vanavermaete Dany (KVG), Nele De Baets (Auxilior), Van 
Hoecke Fernand (ACV en beweging.net), Leen Vandenhaute (Vrolijke Kring), De Vos Ingrid (Huis van 
het kind), Kris Roels (ATD Vierde Wereld Ronse), Greet Vergucht (K&G) 

Verontschuldigd: Fabienne VD Casteele 

Evaluatie 17/10 

Positieve punten 

 Lekker eten 
 Veel opkomst 
 Goed concept 
 Gezellige sfeer 
 Boodschap is goed aangekomen 
 Optocht was ok 
 Goede manier om te netwerken 
 Veel partners 
 Doelgroep is bereikt 
 Toneel was ook zeer goed, sprak aan, gebruikt vanuit de signalen vanuit de doelgroep 
 Dessertenbuffet was uitgebreid en lekker, fijn om dit ook vanuit de doegroep te kunnen doen 
 300 euro winst vanuit de vrije bijdrage, goed concept ook, iedereen geeft wat hij kan, Leen 

vraagt na bij Kaboes wat er met de 300 euro zal gebeuren,… 
  

Minpunten: 

 Locatie was gezellig maar te klein 
 We misten aanwezigheid vanuit OCMW 
 Poverello geen deelname aan de stoet 
 We misten de scholen om de mars meer shwung te geven 
 Mensen dienden lang te luisteren naar het interview, aandacht verslapt, … 
Interview was misschien beter gepland op een ander moment, misschien was voor het eten 
beter geweest Voorstel: ontbijt met een verhaal voor 2020 

 Meer foto’s nemen 
 … 

Om mee te nemen naar volgend jaar 17/10/2020: 

 Scholen vroeger aanspreken (ongeveer in de mei), op tijd mee beginnen in het algemeen, 
met Judith op voorhand bekijken met de scholen als het thema duidelijker is, 

 Eventueel de kinderen van LEJO ook proberen mobiliseren… 
 Vraag ivm het Netwerk Tegen Armoede: Volgen we thema Netwerk of eigen thema 
 Witte lakens uithangen op de plaatsen waar de stoet langs komt, ook de handelaren 

aanspreken, eventueel briefjes in de brievenbussen gaan steken, affiches uithangen, meer 
zichtbaarheid, … 

 Meer reclame maken op voorhand 

 Misschien toch een woordje vanuit beleid aan de steen? Stuk engagement laten uitspreken 
door het bestuur? 

 



 

 Vraag vanuit de werkgroep: 

er is momenteel nog veel onduidelijkheid over de beleidsplannen en het armoedevbeleidsplan in 
de maak. We hopen echter dat dit een gedragen, concreet en ambitieus document 
wordt…voorstel open brief schrijven aan het bestuur (bv rond de nieuwjaarsperiode).  

Katrien Kiekens uitnodigen voor de werkgroep KA, zal starten rond 01/02/2020 
  

Participatie van mensen in armoede (Leen) 

Vraag om meer mensen aan te spreken die uit de doelgroep zelf komen om deel te nemen aan 
de werkgroep, in het verleden kwamen er soms discussies maar dit mag geen drempel vormen. 
Navragen bij Vera in welke mate we deze vraag moeten stellen aan de welzijnsraad ivm 
samenstelling van de werkgroep (Leen) 
Ook ruimer denken: allochtone groepen, misschien wel taaldrempel 

WGKA zou representatie mogen zijn van de verschillende doelgroepen in de samenleving. 

  

Woonoverleg 

Is niet doorgegaan op 25/11 

Verstrenging is goedgekeurd toewijsbeleid sociale huur, gaat door naar wonen Vlaanderen om daar 
al of niet goed te keuren 

Zie bijgevoegd in verslag 

Vraag om ons verder op de hoogte te houden 

Momenteel wordt werk gemaakt van een verplicht conformiteitsattest bij verhuur. DVK en SO vinden 
dit een goede zaak maar willen waarschuwen voor een aantal belangrijke aandachtspunten. Wat met 
de begeleiding van mensen die een onbewoonbare woning moeten verlaten? 

Annelien van SO heeft partners aangesproken om alles in kaart te brengen, eerst moeten we van 
elkaar weten wie wat kan doen, zicht krijgen op welke diensten hiermee bezig zijn, ook belangrijk om 
stedelijke diensten te betrekken  (CAW, OCMW’s, huisvestingsmaatschappijen,…), 

Leen brengt dit naar de woonraad en stelt de vraag naar een ruim overleg met diensten die 
betrokken zijn bij huisvesting om de mogelijke gevolgen van een verplicht conformiteitsattest te 
ondervangen. 

  

Rap op stap 

Er werd geen verlenging aangevraagd bij de provincie. Het ROS-verhaal in Ronse lijkt zo zijn einde te 
kennen. Dit vinden we heel erg jammer! Vanuit Samenlevingsopbouw wordt voorgesteld om nog 
eens een gesprek in te plannen met Karine, Martine en een nieuwe kandidaat-vrijwilliger om te 
bekijken wat nog mogelijk is. 

Nog verder praktisch uitwerken 

  

 



Agenda 2020 

- Focus op Armoedebeleidsplan: We vinden het erg belangrijk hierbij  betrokken te worden en onze 
rol als adviesraad te kunnen opnemen. Er werd al veel voorbereidend werd gedaan met IST. De 
prioriteiten die hierin werden opgenomen zijn gedragen en vooropgesteld door de doelgroep en het 
ruime middenveld. Een mooie aanzet dus waar we ons graag samen met het beleid nog eens over 
buigen. 

- jan feb 2020  open brief vanuit de WGKA aan Mevr. Kiekens / bestuur 

- april mei thema kiezen 17/10 

- Najaar : 17/10 

- Opvolgen conformiteitsattest: terugkoppeling (Leen) 

  

  

Ronse in dialoog 

Film Fatwa op vrijdag 29/11 om 19.30 u in de Ververij  (5 euro) + nabespreking in dialoogtafels 

  

 


